
 

 

Dialogmøte/styremøte Hedmark Elghundklubb 13.02.18 

 

Tilstede: Kjetil Skjærbekk, Kjell Erik Skaug, Jon Slettetveit, Lars-Ola Rustad, Ida Disenbroen, Camilla 

Hartz Repshus, Jon Harby, Jonny Rustad og Gry Bodil Ås 

Hensikten med møte var å ha en  gjennomgang med avtroppende og påtroppende styremedlemmer. 

Jonny Rustad, avtroppende leder ønsket velkommen, og informerte nye styremedlemmer om saker 

som var på gang og litt info rundt «årshjulet» i Elghundforbundet og frister i forhold til RS. 

Løshundkomiteen: De som ikke kom ut på prøver sesong 2017/2018 vil få tilbud om å gå samlet 

prøve i forkant av jakta til høsten, dette diskuterest videre på neste styremøte og info vil bli lagt ut i 

klubbnytt, hjemmeside og facebook. 

Komiteen finner ny prøveleder. 

 

Bandhundkomiteen: Bandhundkomiteen informerte nytt styre om aktiviteter og om status NM 2019. 

De  vil også prøve å få opp aktivitetsnivået på bandhund. 

Utstillingskomiteen: Avtroppende leder informerte om aktiviteter som foregår i komiteen, ny leder 

har tett dialog med avtroppende. Renautstillingen er neste utstilling 

 

Eventuelt: Det vil bli satt ned en jubileumskomitee for 50 års jubileum i klubben, dette tar vi videre 

som sak på neste styremøte. 

Ny sekretær fikk info ang RS-sak som skal sendest inn før frist, samt innsending av årsmøteprotokoll 

til forbundet. 

Kasserer melder inn nytt styre i brønnøysund og elghundforbundet 

Møtet hevet 20:00                                                                                        Jon Slettetveit/sekretær 


